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Abstract (en)
The door closer has a fluid-damped piston (32) which is movable in a housing (21) counter to a spring force (5, 6) and which subdivides the housing
(21) into two pressure spaces (10, 11). A flow channel (45) connects the two pressure spaces (10, 11). Arranged in the flow channel (45) is a valve
(30) which determines both the opening damping and the closing speed of the door closer. A door closer which is simpler to produce and simpler to
adjust is thereby obtained. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Türschliesser weist einen in einem Gehäuse (21) gegen eine Federkraft (5, 6) beweglichen und fluidgedämpften Kolben (32) auf, der das
Gehäuse (21) in zwei Druckräume (10, 11) unterteilt. Ein Strömungskanal (45) verbindet die beiden Druckräume (10,11). Im Strömungskanal (45)
ist ein Ventil (30) angeordnet, welches sowohl die Öffnungsdämpfung wie die Schliessgeschwindigkeit des Türschliessers bestimmt. Dadurch ergibt
sich ein Türschliesser, der einfacher herzustellen und einfacher einzustellen ist. <IMAGE>
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